
Från: Ulricehamns kommun <elin.ohlsson@ulricehamn.se> 
Skickat: den 3 april 2025 06:38 
Till: Ulricehamns Kommun 
Ämne: Inkommen allmänhetens frågestund 
 
Uppföljningsflagga: Följ upp 
Flagga: Slutfört 
 

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via formuläret på 
ulricehamn.se 

Skriv din fråga här: Wiktor Öberg, hur tänker du själv att det ska bli för Ulrikaskolans elever och 
personal när det behöver kapas 11 tjänster för att klara budgeten? Ett 
uttryck som slängs hej vilt är ”barnen är vår framtid” men varför satsar inte 
Ulricehamns kommun på dem då? Hur är tanken att det blir för barnen? Ska 
klasserna bli ännu större när ni kapar antalet lärartjänster? Har du varit med 
i skolan under en dag och sett hur lärarna redan idag kämpar? Har du själv 
försökt bedriva pedagogisk utbildning i ett klassrum med 30 elever och kan 
intyga att det faktiskt är det bästa alternativet? 

Till vem ställs frågan? : Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) 
Förnamn: Maria 
Efternamn: Nilsson 
Adress:  
Postnummer:  
Ort:  
Telefon:  
E-post: 
Jag godkänner att 
Ulricehamns kommun får 
spara mina 
kontaktuppgifter.: 

Markerad 

 



Från: Ulricehamns Kommun
Till: Larsson Järleklint Linda; Winsten Maria
Ärende: VB: Inkommen allmänhetens frågestund
Datum: den 9 april 2025 15:52:35

 
 
Med vänliga hälsningar

Ulricehamns kommun
genom
Camilla Lindman
Assistent/Registrator
Kanslienheten
Ulricehamns kommun
 
Telefon 0321-59 50 10
kommun@ulricehamn.se
Bogesundsgatan 22
523 86 Ulricehamn

www.ulricehamn.se
www.facebook.com/Ulricehamnskommun
P Överväg miljöpåverkan vid utskrift

 
När du kommunicerar med Ulricehamns kommun behandlar vi dina personuppgifter. För mer
information hur Ulricehamns kommun hanterar personuppgifter se www.ulricehamn.se/om-
webbplatsen/personuppgifter
 
 

Från: Ulricehamns kommun <elin.ohlsson@ulricehamn.se> 
Skickat: den 9 april 2025 15:47
Till: Ulricehamns Kommun <kommun@ulricehamn.se>
Ämne: Inkommen allmänhetens frågestund
 

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via
formuläret på ulricehamn.se

Skriv din fråga
här:

Till Mikael Dahl
Hej!
Jag heter Jessica och arbetar som lärare på Ulrikaskolan. När jag i efterhand
lyssnade på ert möte torsdagen den 27:e (jag stod utanför tillsammans med
många av mina frustrerade lärarkollegor) så hör jag till min förvåning hur du
kommer med ett besparingstips till våra rektorer i Ulricehamn, som har till
uppgift att fördela pengarna i den budget som ni ansetts rimlig att förhålla
sig till. Nämligen att anställa barnskötare istället för fritidspedagoger. Antar
att du då tänker på att det skiljer i lön och att det där går att spara in? Min
fråga är då:
Gäller detta spartips alla kommunanställningar inom kommunen, IT-avd,
sjuksköterskor och annan vårdpersonal, byggnadsnämnd, ja vad du kan
komma på. Eller är det bara våra barn som skall utbildas av outbildade eller
obehöriga på en tjänst som kräver annat?
Uppriktigt nyfiken.



Med vänlig hälsning
Jessica Linderos Sundberg

Till vem ställs
frågan? :

Kommunalråd Mikael Dahl (C)

Förnamn: Jessica

Efternamn: Linderos Sundberg

Adress:

Postnummer:

Ort:

Telefon:

E-post:

Jag godkänner att
Ulricehamns
kommun får
spara mina
kontaktuppgifter.:

Markerad

 






